



交通部航港局航船布告

中華民國 115 年 3 月 6 日

119 礙航公告(中區)-農業部水產試驗所自2026年3月9日至12月31日
間於苗栗離岸風廠內進行牡蠣養殖試驗

依據 農業部水產試驗所 115 年 3 月 4 日農水試沿字第 1153960213 號函
說明 1. 依據農業部水產試驗所 2026 年 3 月 4 日農水試沿字第 1153960213 號函辦理。

2. 農業部水產試驗所自 2026 年 3 月 9 日至 12 月 31 日間於苗栗離岸風廠內進行牡蠣養殖試驗，請周邊船隻注意避讓。

位置 北緯 24°42'38.0"，東經 120°49'32.0"。
北緯 24°42'31.0"，東經 120°49'32.0"。
北緯 24°42'31.0"，東經 120°49'39.0"。
北緯 24°42'38.0"，東經 120°49'39.0"。*WGS84

交通部航港局局長
葉協隆



NOTICE TO MARINERS

Published by Maritime Port Bureau, MOTC, R.O.C.

March 6, 2026

119 The Fisheries Research Institute of the Ministry of Agriculture will conduct oyster farming experiments at an offshore wind farm in Miaoli from March 9 to December 31, 2026.

Source Letter No. 1153960213 from the Fisheries Research Institute of the Ministry of Agriculture, dated March 4, 2026.

Details 1. This is in accordance with the letter No. 1153960213 issued by the Fisheries Research Institute, Ministry of Agriculture on March 4, 2026. 2. The Fisheries Research Institute, Ministry of Agriculture, will conduct oyster farming experiments at the Miaoli offshore wind farm from March 9 to December 31, 2026. Nearby vessels are advised to take precautions and avoid the area.

Positions Lat. 24°42'38.0" N., Long. 120°49'32.0" E.
Lat. 24°42'31.0" N., Long. 120°49'32.0" E.
Lat. 24°42'31.0" N., Long. 120°49'39.0" E.
Lat. 24°42'38.0" N., Long. 120°49'39.0" E. *WGS84

*Director General Hsieh-Lung, Yeh
Maritime and Port Bureau, MOTC*